



ARKTIS PROGRAMFÖRENING
PROTOKOLL VECKOMÖTE

§ 1. MÖTET ÖPPNAS

Mötet öppnas kl. 12:00

§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE

Fredrik Selin vald till ordförande
Isabella Backman vald till sekreterare
Karolina Lundin vald till justerare

§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET

Mötet finnes behörigt

§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR

Alla handlingar har publicerats på hemsidan

§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET

Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis hemsida

§ 6. NÄRVARANDE

Styrelse: Fredrik Selin, Ida Karlsson, Isabella Backman, Karolina Lundin, Nellie Hansen, Simon Andersson, Suzette Finne

Medlemmar: Henrik Willamo, Olivia Biström

§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING

Ändringar i dagordningen har gjorts under diskussion

§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Dagordning fastställd

§ 9. RAPPORTERING

- Ordförande

- Styrelsemöte
 - Uppstart
 - V-konf
 - Geofika (Arktis 7/3)
 - Musiktävling
 - SM3 6/3
- Svarat på mail



- **Vice ordförande**

- Fixat text till instagram för att sälja Skiss-och ritkitten samt A-kittet.
- Sålt alla de sista kitten.
- Sålt extramaterial som vinkellinjaler och tipp-ex pennor. Vinkellinjaler är helt slut.
- Svarat på alla mailen angående kitten.
- Möt upp träff för att sälja A-kittet + Skiss-och ritkitten.

- **Ekonomiansvarig**

- Skrivit utkast för tiktok-policy
- Betalat utlägg
- Bokföring - kommer med några funderingar till er under nästa månadsmöte :)

- **Utbildningsansvarig**

- Anordnat och deltagit på bokbytar dag.

- **Eventansvarig**

- Nytt datum för ARKtivitetskväll
- Försökt få tillgång till Arktis facebook

- **Resansvarig**

- Satt upp planscher om resan till treehotel
- Redigerat hitract, information finns på engelska

- **Informationsansvarig**

-

- **Näringslivsansvarig**

- Skrivit utkast för tiktok-policy
- Pratad med Sveriges ingenjörer ang. möte om företagsbesök.

- **Administrationsansvarig**

- Gjort bordsprat och planscher till treehotel besöket på svenska och engelska
- Satt upp planscher om resan till treehotel i alla hus på skolan
- Lagt upp tidigare protokoll på Arktis hemsida



§ 10. DISKUSSION

Ice box

- sub zero studio, vi hjälper till

Tree hotel

- 16 platser är bokade hittills
- 3/2 behövs allergilistan vara inskickad, kan skjuta på försäljningen av biljetter till fredag, 1 februari

6/2 ARKtivet och öppen ingång kväll

- Ansökan till SBN ska skrivas om, den ska anpassas för öppen ingång kvällen också
- Det finns planerade aktiviteter, bingo

Öppen ingång

- Fråga om de vill bli tilldelad en fadder
- Kan de inkluderas mer, Fredrik tar frågan vidare till SBN mötet
- Ett klassrum behöver bokas

Teambuilding

- Lunch tillsammans den 28e januari
- 12 februari, preliminärt bowling

Hitract

- Hitract tar ungefär 1 % när vi säljer biljetter

Roll-up

- Det finns en fond som Arktis kan söka, information från geosektionen

§ 11. ÖVRIGA FRÅGOR

Behöver fundera på att börja lägga ut ansökan till vår förening.

Även göra inlägg på instagram om poster, att Arktis söker nytt styre med mera.

Arktis facebook

- privat event med 5:orna

Kan arktis trycka upp/ göra fler märken

- Ett förslag togs upp av Olivia

Fortsätt fundera kring festkläder

- Policy och förslag finns i driven



Datum för årsmöte 1

- Onsdag den 19 februari

§ 12. **BESLUT**

§ 13. **NÄSTA MÖTE**

Nästa möte är den 3 februari kl. 12:00 i E-huset.

§ 14. **MÖTETS AVSLUTANDE**

Mötet avslutat kl. 12:51